
Kraków, dnia 31.10. 2023 r.      

PROTOKÓŁ Nr 58 /2023 
Komisji  Infrastruktury Rady   Dzielnicy XII 

z dnia 10.10.2023   2023 r.  od godz. 18:30 19:15  -  
 

Miejsce: siedziba Rady Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim, ul. Kurczaba 3, tryb 
stacjonarny 
 
Ad.1 
Posiedzeniu komisji przewodniczył: 
 
Stwierdzenie quorum (wg listy obecności) 
Skład osobowy komisji: zgodny z listą obecności  
W posiedzeniu komisji udział bierze ( jak w liście)  członków 
 Ad.2 Przyjęcie porządku obrad. 
Przyjęcie porządku obrad: wszyscy za  
Głosowanie :    Wszyscy za  
  
Ad. 3   Rozpatrzenie korespondencji 
Ad1) Pismo z dnia 18.09.2023 od Mieszańców os Na Kozłówce w sprawie spotkanie które 

się odbędzie w dniu 5.10.2023 wprowadzenie ulicy jednokierunkowej na ul. Okólnej                 

w Krakowie.  odp w pkt 11)  

 

Ad2) Pismo z dnia 22.09.2023 r. od Miejskiego Inżyniera Ruchu w sprawie wydanie opinii 

do montażu progu zwalniającego na ulicy Polonijnej w Krakowie.  

Projekt uchwały: Wszyscy za  

 

Ad3) Pismo z dnia 25.09.2023 r. Mieszkańca w sprawie uwag dotyczących projektu 

budowy ulicy łączącej ul. Śliwiaka z ul. Nad Drwiną. 

Przesłać do ZDMK i ZIM aby się wypowiedzieli w tej sprawie i powiadomili w odpowiedzi 

tut. Rade  

 

Ad4 Pismo z dnia 25.09.2023 od Mieszkańca w sprawie montażu lampy oświetleniowej na 

ulicy Czarnochowickiej Kraków 

Przesłać wniosek mieszkańca do ZDMK. Zwrócić się z zapytaniem, kiedy były montowane 

lampy os. na wskazanej ulicy  dlaczego nie została zamontowana lampa na skrzyżowaniu ulic 

wskazanych w piśmie.  

 

 Ad 5) Pismo z dnia 25.09.2023 Miejskiego Inżyniera Ruchu w sprawie wydania opinii do 

montażu trzech progów zwalniających na ul. Czorsztyńskiej w Krakowie.  

 

Projekt uchwały   Wszyscy za  

 

Ad6) Pismo z dnia 25.09.2023 r. od Mieszkańca w sprawie przywrócenia ulicy Ślusarczyka 

ruchu dwukierunkowego. 

Odpisać, że Rada Dzielnicy XII podjęła uchwałę numer ...... z dnia ......z uwagi na wniosek 

mieszkańców ulicy Ślusarczyka. Obecnie do Rady wpływają wnioski mieszkańców tej ulicy o 



pozostawienie ulicy Ślusarczyka ulicą jednokierunkową. W związku z powyższym Rada 

Dzielnicy XII nie znajduje uzasadnienia w Pani wniosku.  

 

Ad7) Pismo z dnia 26.09.2023 r. od Mieszkańca w sprawie ul. Gardowskiego w Krakowie. 

  Rada dzielnicy XII pozostaje w kontakcie z Miejskiej Inżynierem Ruchu, który był obecny na 

spotkaniu i oczekuje na przedstawienie koncepcji organizacji ruchu zgodnie z ustaleniami ze 

spotkania.  Po przedstawianiu koncepcji Rada podejmie stosowną uchwale.  

 

Ad8) Pismo z dnia 27.09.2023 od Mieszkańca w sprawie budowy chodnika łączącego 

dworca PKP Złocień z budynkami przy ul. Henryka i Karola Czeczów Kraków  

a/a 

Ad 10) Pismo z dnia 02.10.2023 r. od ZDMK w sprawie podjętej uchwały o zmianę 

kategorii drogi ulicy Zieleniec na os. Na Kozłówce. 

a/a 

Ad 11a i b) Pisma w sprawie ul. Okólnej w Krakowie o nie zmianie organizacji ruchu na 

ulice jednokierunkową 

Projekt uchwały za 9 osób, 1 osoba się wstrzymała się od głosu 

 

Ad 12) Pismo z dnia 6.10.2023 od MIR w sprawie montażu progów zwalniających na ul. 

Agatowej w Krakowie 

Projekt uchwały Wszyscy za  

 

ad 13)Pismo z dnia 6.10.2023 od MIR w sprawie wprowadzenie ruchu jednokierunkowego 

na ul . Potrzask w Krakowie.  

Projekt uchwały Wszyscy za  

 

ad 14) Pismo z dnia 14.09.2023 od Mieszkańca w sprawie poprawy bezpieczeństwa na 

skrzyżowaniu ulicy Teligi /Kurczaba/ Ściegiennego  

Odp. mieszkańcowi, że rada od 3 lat poczynią starania w celu poprawy organizacji ruchu na 

wskazanym w piśmie skrzyżowaniu. Wiele razy wnioskowała o montaż sygnalizacji świetlnej. 

Niestety Rada nie dysponuje takimi środkami, aby móc sfinansować montaż sygnalizacji na 

przejeździe tramwajowym. Powyższym pismem Rada Zwraca się do MIR i ZDMK o podjęcie 

stosownych działań w celu poprawy bezpieczeństwa na tym skrzyżowaniu przez UMK i 

przekazuje Pana 

4.Oświadczenia i komunikaty 

5. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Posiedzenie zakończył o godz.  19:15  Przewodnicząca/y Komisji Pan Adrian Malik 

 Protokołował/a: Adrian Malik 

Przewodnicząca/y Komisji Pan Adrian Malik  

 


